
PROTOKÓŁ NR 55/2023  

Z POSIEDZENIA KOMSIJI OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

z dnia 21 listopada 2023 r. 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur 

Miętek. 

Posiedzenie odbyło się w pokoju nr 110 Urzędu Gminy Wieliszew. 

O godz. 16.40 Przewodniczący komisji powitał członków komisji oraz zaproszonych gości i 

otworzył posiedzenie.  

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący komisji odczytał proponowany porządek posiedzenia. Uwag i zmian nie 

zgłoszono. Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie nw. porządek posiedzenia.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji /z dn. 25.05.2023 r., z dn. 

21.06.2023 r., z dn. 21.07.2023 r. oraz z dn. 30.08.2023 r./. 

4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy.  

5. Omówienie wyników egzaminów maturalnych oraz egzaminów klas ósmych. 

6. Zapoznanie się z zamierzeniami i bieżącą działalnością stowarzyszeń funkcjonujących 

na terenie Gminy Wieliszew.  

7. Informacja na temat zrealizowanych przez placówki oświatowe projektów w ramach 

dostępnych programów unijnych i rządowych. 

8. Informacje na temat prowadzonych akcji i programów profilaktycznych.  

9. Ocena realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych za rok 2023. 

10. Sprawozdanie z realizacji bieżących inwestycji oświatowych. 

11. Sprawy różne.  

12. Zamknięcie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji /z dn. 25.05.2023 r, 

z dn. 21.06.2023 r., z dn. 21.07.2023 r. oraz z dn. 30.08.2023 r./. 

Przewodniczący komisji poinformował, że protokoły zamieszczone zostały w systemie e-

sesja.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji z dnia 25.05.2023 r. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji z dnia 21.06.2023 r. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne:  

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji z dn. 21.07.2023 r. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji z dn. 30.08.2023 r. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Ad. 4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy.  

Członkowie komisji zaopiniowali nw. projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Wieliszew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2024 

Kierownik Referatu Informacji i Promocji – p. Małgorzata Jendryczka omówiła projekt 

uchwały. Poinformowała, że program zakłada tożsame zadania co w roku 2023, 

poinformowała również, że uległa zmianie kwota jaką gmina ma zamiar przeznaczyć na 

współpracę jest to kwota 190 000 zł.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Wieliszew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2024 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Ad. 5. Omówienie wyników egzaminów maturalnych oraz egzaminów klas 

ósmych. 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański przedstawił wyniki egzaminów 

maturalnych oraz klas ósmych. Poinformował, że w kwestii wyników z egzaminów klas 

ósmych wyniki są lepsze niż w ubiegłych latach, jednak na tle szkół z terenu powiatu, 

gmina plasuje się kilka punktów niżej. Natomiast w tym roku lepiej wypadły egzaminy 

maturalne w Liceum w Komornicy.  

Radni poprosili o informacje czy wyniki z egzaminów klas ósmych były omawiane z 

dyrektorami szkół, a także czy wyniki maturalne były analizowane oraz czy brane były pod 

uwagę kompetencje nauczycieli.  

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański odniósł się do pytań, poinformował 

że nie dyskutował z dyrektorami szkół o wynikach egzaminów. Odnośnie kwalifikacji 

nauczycieli, z przedstawianych arkuszy organizacji wszyscy nauczyciele mają kwalifikacje.  

W toku dyskusji członkowie komisji stwierdzili, że w szkołach z terenu gminy Wieliszew 

jest duża liczba dzieci z orzeczeniami, co również wpływa na wyniki z egzaminów. A 

zdarzają się szkoły gdzie dyrektorzy nie przyjmują dzieci z orzeczeniami i stwarzającymi 

problemy. Podkreślono natomiast, że takich sytuacji nie ma w szkołach z terenu gminy.  



Ad. 6. Zapoznanie się z zamierzeniami i bieżącą działalnością stowarzyszeń 

funkcjonujących na terenie Gminy Wieliszew. 

Kierownik Referatu Informacji i Promocji – p. Małgorzata Jendryczka przedstawiła 

informacje na temat działalności stowarzyszeń działających na terenie Gminy Wieliszew. 

Na terenie gminy działa kilka prężnie działających stowarzyszeń, w tym roku powstało 

nowe Koło Gospodyń Wiejskich w Sikorach.  

Ad. 7. Informacja na temat zrealizowanych przez placówki oświatowe projektów 

w ramach dostępnych programów unijnych i rządowych.  

Przewodniczący komisji odczytał informację na temat zrealizowanych przez placówki 

oświatowej projektów w ramach dostępnych programów unijnych i rządowych, 

przygotowaną przez Kierownika Referatów Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Informacja na temat zrealizowanych przez placówki oświatowe projektów w ramach 

dostępnych programów unijnych i rządowych, stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Ad. 8. Informacje na temat prowadzonych akcji i programów profilaktycznych. 

Przewodniczący komisji odczytał informację na temat prowadzonych akcji i programów 

profilaktycznych przygotowaną przez Pełnomocnika Wójta ds. profilaktyki i uzależnień.  

Informacja na temat prowadzonych akcji i programów profilaktycznych, stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

Członkowie komisji poprosili o informacje czy dużo osób korzysta z pomocy specjalistów w 

ramach profilaktyki uzależnień.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że duża liczba osób korzysta 

z pomocy, są to mieszkańcy gminy.  

Ad. 9. Ocena realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych za rok 2023. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że oddano parter szkoły w 

Olszewnicy Starej. W Skrzeszewie przeniesiono żywienie do innego pomieszczenia, 

odbędzie się spotkanie z Radą Rodziców. Toczą się prace projektowe w Szkole Podstawowej 

nr 1 w Wieliszewie, w Janówku Pierwszy trwa budowa boiska. Remonty zostały wykonane 

w ograniczonym zakresie.   

Radna Danuta Wrzesińska poprosiła o informacje  czy jest szansa żeby dostępna była 

stołówka dla dzieci.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska wyjaśniła, że trwają odbiory, jak zostaną 

zakończone to dyrekcja zostanie powiadomiona, że można korzystać ze stołówki.  

Radny Edwin Zezoń poprosił o informacje na jakim etapie jest realizacja przedszkola w 

Michałowie-Reginowie oraz kto podjął decyzję o lokalizacji przedszkola w tym miejscu. 

Radny poprosił również o informacje na temat placu zabaw na osiedlu Silikaty.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska odpowiedziała, że w kwestii przedszkola 

uzyskano pozwolenie na budowę. Odnośnie lokalizacji przedszkola, Zastępca Wójta 

poinformowała, że w 2015 roku powstała koncepcja przedszkola. Natomiast w kwestii placu 

zabaw poinformowała, że Starostwo Powiatowe miało wystąpić z wnioskiem o wpis do ksiąg 

wieczystych, sprawa jest monitorowana.  

Przewodniczący komisji poprosił o informacje na temat oświetlenia boiska w Łajskach oraz 

boiska przy przedszkolu w Łajskach.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska odpowiedziała, pierwszy wniosek został 

rozpatrzony negatywnie, a wyników drugiego konkursu jeszcze nie ma. W kwestii boiska, 

poinformowała że na chwile obecną nie ma konkursów na które gmina mogła by aplikować. 

Ad. 10. Sprawozdanie z realizacji bieżących inwestycji oświatowych. 

Przewodniczący komisji poinformował, że sprawozdanie i dyskusja na ten temat odbyła się 

w poprzednim punkcie.  



Ad. 11. Sprawy różne. 

Przewodniczący komisji poinformował, że zgodnie z programem stypendialnym Komisja 

Oświaty, Kultury i Sportu opiniuje wnioski o przyznanie stypendiów naukowych dla dzieci 

ze szkół podstawowych na terenie gminy Wieliszew. Poprosił o omówienie wniosków 

Dyrektora Centrum Usług Wspólnych. 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański poinformował, że wpłynęło siedem 

wniosków, natomiast sześć wniosków spełnia kryteria. Jeden wniosek nie spełnia kryteriów, 

ponieważ został złożony dla ucznia, który nie uczęszcza do szkoły prowadzonej na terenie 

gminy Wieliszew. Środki jakimi dysponuje gmina na stypendia to 9 000 zł.  

W toku dyskusji członkowie komisji zaproponowali by przyznać stypendia w kwocie po 

1 500 zł.  

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie propozycję komisji.  

Głosowano w sprawie: przyznania stypendiów za wyniki w nauce w kwocie po 1 500 zł 

dla sześciorga uczniów 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Ad. 12. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 18.18 Przewodniczący komisji podziękował za udział i zakończył posiedzenie.   

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji  

Anna Ziółkowska      Oświaty, Kultury i Sportu 

        Artur Miętek 

 


